

Where are you going 'O' Ali?

<p>Rayeh I-feyn ya Ali, w is-sikkah udam eneyk Kinz il-gudod ya Ali, ma tidaya'oosh min edeyk</p>	<p>Where are you going Ali when the path is before you Don't lose the treasure of your ancestors</p>	<p>رايح لفين يا علي و السكة قدام عينيك كنز الجدود يا علي ماتضيعوش من ايديك</p>
<p>Rayeh I-feyn ya Ali, w is-sikkah udam eneyk Kinz il-gudod ya Ali, ma tidaya'oosh min edeyk</p>	<p>Where are you going Ali when the path is before you Don't lose the treasure of your ancestors</p>	<p>رايح لفين يا علي و السكة قدام عينيك كنز الجدود يا علي ماتضيعوش من ايديك</p>
<p>Mahma zamanak hili w mahma ismak iliy Ma dam tiseeb il-aseel w bir-rikhees tibtilee Bukrah ir-rikhees yibla'ak w ibnak yidawar aleyk</p>	<p>Regardless of how pleasant your times are or how your name rises. As long as you leave genuineness & become afflicted with cheapness. Then tomorrow cheapness will swallow you & your son will search for you</p>	<p>مهما زمانك حلي ومهما اسمك علي مادام تسيب الاصيل و بالرخيص تبنتلي بكره الرخيص يبلعك و ابنك يدور عليك</p>
<p>Rayeh I-feyn ya Ali, ha-tibee' bikam il osool Sir il-osool ya Ali, mawsool bihilm il wosool Rayeh I-feyn ya Ali, ha-tibee' bikam il osool Sir il-osool ya Ali, mawsool bihilm il wosool</p>	<p>Where are you going Ali, for how much will you sell manners/customs. Ali the secret to manners/customs is attached to the dream of arrival.</p> <p>Where are you going Ali, for how much will you sell manners/customs. Ali the secret to manners/customs is attached to the dream of arrival</p>	<p>رايح لفين يا علي هتبيع بكام الاصول سر الاصول يا علي موصول بحلم الوصول رايح لفين يا علي هتبيع بكام الاصول سر الاصول يا علي موصول بحلم الوصول</p>
<p>Mahma zamanak yili w yidee ma tishtihee Fe is-sidr 'ir-e il-haneen mamdood w la yintihee Inta illy yimkin titoooh w id-dunya tiqlib aleyk</p>	<p>Regardless of how your times follow and give you what you desire. In the chest runs the vein of yearning/tenderness stretched never ending. You are the one that might get lost and the world will turn on you</p>	<p>مهما زمانك يلي و يدي ما تشتهي في الصدر عرق الحنين ممدود و لا ينتهي انت اللي يمكن تتوه و الدنيا تقلب عليك</p>